
Falkenbergs Bouleallians Ek.  För. (769610–6090) 
 

Protokoll nr 1, styrelsemöte 2020-01-13, Paragraf 1 - 10. 
 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.   Kenneth Wisén  
Stig Andersson   Mats Gustafson     
Marianne Nelson                      Bengt Johansson, suppleant 
Heimo Käki                      Thomas Persson, suppleant  
Kurt Larsson * 
 
  
§    1 Mötets öppnande  
         Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna till årets första 
         möte och förklarade detta öppnat. 
 
 
§ 2    Godkännande av dagordning.  
          Dagordningen godkändes.  
 
 
§ 3     Val av protokolljusterare.  
          Att justera protokollet valdes Mats Gustafson 
 
 
§ 4     Föregående mötesprotokoll.  
          Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  
          Förtydligande av § 128. Sekr. fick i uppdrag att tillskriva arbetsledningen  
          I Falkenberg för Bräcke Diakoni.   
 
§ 5    Rapporter.  
         a) Ekonomi. 
         Resultat för 2019 ser bra ut. 
         Tävlingsverksamheten har under 2019 inbringat 210 944 kronor. (bilaga 1)   
 
           
          b) Medlemmar. 
          Är för närvarande 558 st. 
 
 
          c) Hallunderhåll. 
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          Fanns inget. 
 
          d) Banunderhåll. 
          Fanns Inget. 
 
          e) Seriespel.  
          Har startat upp efter juluppehållet. 
 
           f) Tävlingar.  
           Verksamheten för 2020. (bilaga 2) 
          
            g) Lotteri.  
            Fungerar utmärkt. 
 
            h) Uthyrning.  
            Rullar på. 
            Det har kommit förfrågan från en förskola, som vill komma och prova på  
            boule. Problem finns då vi inte har många små klot. Ove undersöker med 
            Varberg om att eventuellt kunna låna vid tillfällen. 
 
            i) Sponsring.  
            Helt ok. 
 
            j) Servering.  
            Fanns inget. 
 
            k) Övriga rapporter.  
            Fanns Inget. 
 
   § 6   Belysning av utomhusbanor 
           Offert inkommit från Falkenbergs Energi AB, två stolpar med belysning  
           och arbete på 31 900 kronor plus moms. AU har diskuterat och beställt 
           jobbet. Styrelsen godkände avtalet. 
 
 § 7    Övriga frågor.  
          Mats Gustafson ställde fråga varför inte FFP är med på hallvärdsschemat  
          eftersom man har schemalagd träning varje vecka. Styrelsens svar är att  
          medlemmarna i FFP är med i olika klubbar som har hallvärdskap. 
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          Stig Andersson meddelade att vi fått ett tack från kökspersonalen för  
          julklappen. 
           
          Ove Johansson föreslog att priset på uthyrning skulle justeras. 
          Styrelsen beslutade följande efter diskussion. 
          Priset höjs till 50 kronor/person dock minst 300 kronor/ tillfälle. 
          Maxbeloppet höjs till 2000 kronor.  
 
          Styrelsen beslutade att årsstämman hålls måndagen den 9 mars 
          2020 kl. 18:00  
  
  §   8 Nästa möte  
          Måndagen den 10 februari kl. 09.00. 
 
 §   9  Avslutning  
           Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade  
           Mötet avslutat.  
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                      Mats Gustafson    
               Ordförande 

  
 


